
Nova uprava Banke Celje je na tiskovni konferenci
predstavila rezultate in načrte

VIOLETA VATOVEC EINSPIELER
Poročali smo že, da je Banka Celje,
kljub krizi, preteklo poslovno leto zak-
ljučila z za 7 odstotkov višjim bruto do-
bičkom kot leto prej, bilančna vsota
banke pa je bila za 6 odstotkov večja
kot leto prej, krediti v nebančnem sek-
torju so se povečali za 6 odstotkov,
depoziti pa za 13 odstotkov. Tudi v
prvem trimesečju tega leta se nada-
ljujejo pozitivni trendi, a kot je na vče-
rajšnji tiskovni konferenci povedal
predsednik uprave Dušan Drofenik, je
težko ta čas napovedati, kako se bodo
na evropskem kapitalskem trgu odra-
žali dogodki v Grčiji. "Treba se bo hitro
prilagajati," ugotavlja predsednik upra-
ve in dodaja, da so temeljni cilji banke
ohraniti stabilnost, zaupanje komiten-
tov in dobro mednarodno bonitetno
oceno. Poslovanje v preteklem letu in
načrte za letos je predstavila nova trič-
lanska uprava Banke Celje. Rezultate
je pred tem obravnaval nadzorni svet,
skupščina družbe jih bo junija.

Predsednik uprave je uvodoma
orisal, kako se je ta banka spopada-
la s krizo. "Danes, ko gledamo nazaj,
smo se dobro organizirali in zelo hitro
prestrukturirali naše vire in nadome-
stili vse tisto, kar je bilo prej najeto v
tujini. Danes je v bilanci le še okoli 10
odstotkov tujih kreditov, kar je bistve-
no manj kot v preteklosti, ko jih je bilo
tudi do 25 odstotkov,"pravi Drofenik.
Danes predstavlja v strukturi bilance

Banke Celje dosti večji obseg domače
varčevanje fizičnih oseb, velik del so
sredstva države. Država se je ob poja-
vu krize primerno odzvala, ocenjuje
Dušan Drofenik. Dokapitalizirala je
Slovensko investicijsko družbo, ki je
z depoziti nastopila v bankah. "Druga
pozitivna poteza države je bila, da je
dala neomejena jamstva za hranilne
vloge do konca tega leta. Še vedno
smo bili aktivni na tujem trgu, in ker
smo uspeli z odplačevanjemkreditov
in z določenimi aktivnostmi zadržati
visoko boniteto, smo bili uspešni pri
najemanju novih kreditov." Vendar,
pravi Dorfenik, je zdaj bistvena razli-
ka. Novi krediti so na krajše obdobje
in dražji so.

Tudi lastniki so imeli razumevanje
do banke, ki se je v tem času dokapita-
lizirala. Banka Celje ima 700 delničar-
jev. Res pa je, da prvih deset pokriva
prek 80 odstotkov lastninskega dele-
ža. "Koncentracija kapitala je velika,
vendar imamo tudi do majhnih del-
ničarjev določeno odgovornost. Vsa
ta leta je banka izplačevala tudi divi-
dendo. V zadnjih šestih letih je Banka
Celje izplačalaprek 45 milijonov divi-
dend. To pomeni, daje bilo poslovanje
uspešno, rasti so bile visoke. Tudi lani
smo imeli 6-odstotno rast. To je bistve-
no manj kot v preteklosti, a se bomo
morali odvaditi, da so bile včasih rasti
tudi 20- in večodstotne," pravi pred-
sednik uprave. Poslovanje banke je
bilo tudi v prvem letošnjem trimeseč-

ju dobro in so dosegli bilančno vsoto
2,56 milijarde evrov.Marca je banka
uspešno pristopila k izdaji navadnih
petletnih obveznic v višini 40 milijo-
nov evrov in podpisala pogodbo o naje-
mu kredita v višini 50 milijonov evrov
pri Evropski investicijski banki. Bruto
dobiček je bil v tem obdobju za skoraj
četrtino višji kot lani v enakem obdob-
ju, donosnost kapitala je bila 11,06-
odstotna. Vrednost delnice je zrasla
z lanskih 391 na 400 evrov. Količnik
kapitalske ustreznosti v višini 15,06
odstotka banki zagotavlja varno po-
slovanje tudi v prihodnje, je povedal
član upraveDavorin Leskovar in nani-
zal načrte za tekoče leto. Napoveduje
5-odstotno rast poslovanja. Obrestna
marža bo ostala na ravni 2,17 odstot-
ka, donosnost kapitala bo znašala naj-
manj 7,7 odstotka.

Banka se je odločila tudi za širitev
poslovne mreže. Iz lokalne banke želi
prerasti v banko, ki bo pokrila vso Slo-
venijo. Lani so odprli poslovalnico
v Mariboru, do poletja naj bi jo še v
Kopru. Zrasla je tudi vrednost delnice
z lanskih 391 evrov na 400 evrov.

Banka razpolaga z vrsto virov za
financiranje projektov v malih in veli-
kih podjetjih, a je zanimanje manjše,
kot si želijo, pravi član uprave Alek-
sander Vozel. Usmerili so se tudi v fi-
nanciranje investicij fizičnim osebam
v okoljevarstvenenamene na področ-
ju stanovanjske gradnje in pri nakupu
okolju bolj prijaznih vozil.

Dušan Drofenik: "Koncentracija kapitala
je velika, vendar imamo tudi do malih
delničarjev določeno odgovornost."
(Janko Rath)

Nova uprava
Od 1. januarja ima banka, leto dni po odhodu dolgoletnegadirektorja Nika
Kača, izpopolnjeno tričlansko upravo. Predsednik uprave je Dušan Drofenik,
tudi član prejšnje uprave. Njegov namestnik je Davorin Leskovar, ki je začel
kariero v tej banki in pokriva mrežo Banke Celje, zakladništvo in poslovanje
s tujino. Član uprave pa je še mag. Aleksander Vozel z bogato bančno kariero
v Ljubljanski banki, ki pokriva rizike, informacijsko tehnologijo, računovod-
stvo ter planiranje in analize, (vve)
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